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ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia komisie dopravy a komunálnych služieb, ktoré sa konalo dňa 09.01.2014 

 

 

Dňa 09.01.2014 sa uskutočnilo na Mestskom úrade v Žiline zasadnutie komisie dopravy 

a komunálnych služieb. Zasadnutie otvoril a viedol Ing. Stanislav Žilinčík, predseda komisie. 

Na zasadnutí bolo prítomných 5 členov komisie, 3 členovia komisie boli ospravedlnení. 

Komisia bola uznášania schopná. Okrem toho sa zasadnutia zúčastnili Ing. Igor Liška (vedúci 

odboru dopravy), prof. Ing. Ján Čelko, CSc. (zástupca Žilinskej univerzity v Žiline). 

Prezenčná listina zo zasadnutia tvorí prílohu č. 1 Zápisnice zo zasadnutia komisie dopravy 

a komunálnych služieb (ďalej len „zápisnica“). 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Prerokovanie materiálov predkladaných na najbližšom zasadnutí MR týkajúcich sa 

dopravy a komunálnych služieb 

3. Návrh plánu práce komisie na I. polrok 2014 

4. Rôzne – diskusia 

5. Záver 

 

K bodu 1 

Predseda komisie Ing. Stanislav Žilinčík privítal členov komisie a ostatných zúčastnených 

a následne dal hlasovať o navrhnutom programe zasadnutia. Program zasadnutia komisie bol 

jednomyseľne schválený. 

Výsledok hlasovania:  Za: 5 hlasov  Proti: nikto  Zdržal sa: nikto 

K bodu 2 

-- 

K bodu 3 

V tomto bode sa prítomní členovia komisie dohodli na predbežných termínoch zasadnutí 

komisie dopravy a komunálnych služieb pre rok 2014 a to nasledovne: 

 

 06.03.2014 o 15:00 

 30.04.2014 o 15:00 

 12.06.2014 o 15:00 

 04.09.2014 o 15:00 

 16.10.2014 o 15:00 

 27.11.2014 o 15:00 
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K bodu 4 

V tomto bode sa pán poslanec Štrba obrátil na vedúceho odboru dopravy Ing. Lišku s otázkou, 

či došlo k nejakým zmenám v pláne zimnej údržby. Ing. Liška uviedol, že nateraz ostáva 

v platnosti pôvodný plán zimnej údržby.  

Členovia komisie sa ďalej v tomto bode, na základe podnetu Ing. Lišku, dohodli na tom, že na 

nasledujúcom zasadnutí komisie  predložia návrhy úsekov komunikácii za svoje volebné 

obvody, na ktorých je potrebná celoplošná oprava.  

Na návrh predsedu komisie sa členovia komisie zhodli na tom, že by bolo vhodné na 

nasledujúce zasadnutie komisie pozvať Ing. Radoslava Guzmu (vedúceho investičného 

odboru), aby im poskytol informácie o rozpracovaných projektoch pripravovaných 

investičným odborom ako sú napr. detské ihriská a podobne. 

 

K bodu 5 

Predseda komisie dopravy a komunálnych služieb ukončil zasadnutie a poďakoval prítomným 

za účasť. 

 

 

V Žiline dňa 13.01.2014 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Stanislav Žilinčík 

predseda komisie dopravy a komunálnych služieb  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísal:  Ing. Peter Chvastek 


